
3. Vragenrecht raadsvergadering 25 januari 2023

Graag wil ik gebruik maken van mijn vragenrecht met  bovenstaand  onderwerp  .

In de vorige raadsperiode hebben wij  verschillende keren gevraagd naar de mogelijkheid van het 
creëren van een  sociaal loket, gemakkelijk toegankelijk en drempelverlagend voor de inwoners die 
moeilijk om hulp vragen.
Het antwoord van de wethouder was dan , er is genoeg mogelijkheid en expertise bij  Levgroep   later 
bij Lumens, bij ambtenaren  en bij dorpsondersteuners.  Een loket was niet nodig.
Tot onze verbazing zien wij dat er nu een pilot  geïntroduceerd wordt met juist 
bovenstaande  doelstelling. En ook nog een commercieel  bedrijf dat pas in november gestart is.
Onze vraag is dus:  Wat is er veranderd aan expertise bij  Lumens, bij ambtenaren  en bij de 
dorpsondersteuners dat dit noodzakelijk is?
En een tweede vraag: Waarom een commercieel bedrijf  wat toch 80.000 euro gaat kosten?
Tenslotte een derde vraag:  Is er geen mogelijkheid dit intern te regelen met bestaande mensen en 
middelen?

Bedankt voor het plaatsen en met een vriendelijke groet  Therese  van den Eventuin-Boogaerts 


